
 
 
 

 
 נגיף קורונה   -  סיכום הערכת מצב

 
 חיים ברוידאראש העיר ,  בראשות 13/12  סיכום דיון מיום

גיא  רויטל שפירא ,יוסי מזרחי , אריאל הילדסהיימר ,  דרורה כהן ,חיים גולדמן ,  , ניר קריסטל: נוכחים
מירי נוימן ,  ,ערן רובין , גבי בוזגלו  קובי אלנבוגן ,תמר ורשבסקי , סיון בהט ברשי , , ענת פרנסיס  , עפארי

 והח"מ. סא"ל אופיר חרובי , אמיר עייש דגנית בן יעקב , ציפי הוז , ,  הלה שבתאי
 :  )עיקרי הדברים( פתיחה

 נפטרים. 2,983,  קשה 347,  חולים פעילים 17,388 –תמ"צ ארצי 
נכון להיום ציון העיר במודל הרמזור  .מוהחלי 1727,  חולים פעילים 103מבודדי בית ,  703 –תמ"צ מקומי 

 ( 2.2)הממוצע הארצי הוא  2.3כשמקדם ההדבקה השבועי הוא )צהוב על סף הכתום(  5.4הוא : 
 : )עיקר הדברים הרלוונטיים להעמ"צ( מרכזיים בתחומים הבאים מאמצים
מבצע אכיפה במהלך השבוע. יש לפקח על פעילויות העיר בעיקר לשים דגש על פעילויות תנועות  –ביטחון 

הנוער , בתי הספר , גמלאים. ישנו קושי בשליטה על פעילויות הספורט בקהילה במתקנים השונים )מגרשי 
ת. מתחם בעיר( ושמירה על ההנחיות במסגרת פעילות זו על ידי התושבים אינה מתבצעהספורט הפרוסים 

בדיקות בהיכל הספורט ביום שני )פרסום( , שני מתחמי בדיקות של מכבי והכללית פעילים בהתאם לתכנון. 
מבצעי חיסונים , כרגע אין שיח על זה. יתכן ונצטרך לסייע לקופות החולים במציאת אתרים בהם ניתן יהיה 

פרונטליים לשמירה על הרציפות לחסן את האוכלוסייה. קיום מפגשים בצורה מקוונת ולהמעיט מפגשים 
התפקודית של העירייה. מנהלים נדרשים לפקח על העובדים שלהם ומילוי אחר ההנחיות במהלך יום  

 העבודה )ריחוק חברתי , עטיית מסכות ומניעת התקהלויות ומפגשים(.
גרת לכל  מבודדים. בקרה בתוך המסגרות לווידוא עמידה על הכללים. יצאה אי 209חולים ,  15 –חינוך 

 המנהלים בתחום זה. ישנה כוונה להכניס את רעננה לפיילוט לבדיקות בתוך בתי הספר.
עבודה מהבית , יוגשו בקשות היום. פגישות מקוונות בלבד. צמצום אירועים להדלקת נרות עפ"י  –רווחה 

  -התו הסגול. נתוני פנייה למוקד רווחה 
יש תחושה בקרב הציבור כאילו המשבר מסתיים וזה יוצר תפישה לא נכונה בקרב הציבור. נמקד  –דוברות 

 הסברה בזמן הקרוב.  
 . העלאת המכסה לעבודה מהבית.1מבודדים , חולה  13-מש"א 

אתגרי ההסברה מדוע לא ניתן לקיים פעילויות עירוניות רבות , ישנו חוסר סבלנות מצד   – אסטרטגיה
 הציבור בעניין זה. מאמצי הסברה בתחום החיסונים.

ישנן פניות  –אחוז בנוגע למתחמי הבדיקות(. חיסונים  66פניות בנושא קורונה ) 334התקבלו  –מוקד עירוני 
 רבות ומה המדיניות העירונית. מבקש לקבל מידע בנושא.

חשוב לחדד את המידע לעסקים בנושא זה , העלאת הנושא לטובת העסקים. יש לדחוף את  –ארנונה  –גזבר 
 שיווק ממוקד לעסקים. -ומייל שגובש(  המידע לעסקים ישירות )יצאה הודעה

בעיות שמטופלות על ידי המנהלים כולל הידוק פיקוח ועמידה  –פעילויות בשתי קבוצות אוכלוסייה  –תרבות 
 בהנחיות. 

, התכנסות  עיקר האירועים אינם מצריכים התכנסות , לייזר טאג בוטל. ישנה מצוקה בספורטק –ספורט 
 משמעותית של תושבים. 

נקודות שונות בעיר וישודר   9הדלקת נרות ב  –לימודים בגזיבו מחוץ למכללה. אירועי חנוכה  –קהילה 
 ביוטיוב. שידורי לייב של פעילויות שונות.

 א.מ.ל –לוגיסטיקה 
 הפרדה מחמירה בין העובדים בתוך המשרד. המשך אכיפה בעסקים. –חזות העיר 

 א.מ.ל –פניות הציבור 
 א.מ.ל –מחשוב 
תגובות של התושבים יותר אגרסיביות. הגעה של  תגבור כוח סיירת הקורונה באזור הפארק. ה -סרג'יו 

 אוטובוסים מערים אחרות והתקהלויות רבות בפארק.



 

נכנסת לפעילות ויתכן שיהיו מעט פערים שנצטרך לגשר   המשמעות של עיר כתומה. חברת טארגט – פקע"ר
  34%עליהם. הפרסום לבדיקות הוא חשוב גם כאן. יש לחדד את המידע בנושא המבודדים בתוך הבתים. 

 . ממליץ לצאת ולהתחסן.19מסך כל החולים הם מתחת לגיל 
  מוסדות החינוך ברמת תחלואה שכזו ? מדוע אנחנו ממשיכים להפעיל את  –דרורה 

 השלמת האוהלים למתפללים עד אמצע השבוע )מזג האוויר(.  –חיים 
הסברה לחוזרים מחו"ל. המדינה תיכנס לסגר נוסף בקרוב , ההסברה היא קריטית. השפעה על   –ניר 

 התפקוד בעירייה ושמירה על פעילות בתוך המשרדים.
  לו"ז לביצוע            אחריות        הנושא וההחלטה                                                                                                
 17/12 סרג'יו  יש לעשות מאמץ לגיוס מתנדבים לסיירת הקורונה לסופי השבוע .1

לתושבי העיר בדיקת אפשרות לסגור את הפארק ולאפשר כניסה  .2
 בלבד. יש לקבל ייעוץ משפטי בעניין.

 13/12 ויטוריו 

הגברה של אכיפה ושמירה על הנהלים והכללים במרחב הציבורי ,  .3
 תנועות הנוער , מגרשי ספורט וכדומה. 

 שוטף רלוונטיים מנהלים

 שוטף ענת אחוז עבודה מהבית. 20-30 –עובדים  .4

תתכנס  העלייה בתחלואה.המלצה לצמצום פעילויות בעיר לאור  .5
 ישיבה בנושא ויועברו המלצות. 

אריאל ומנהלי 
 אגפים רלוונטיים

13/12 

 שוטף מנהלי אגפים יש לבצע מפגשים מקוונים בלבד. –צמצום מפגשים פרונטליים  .6

פריסת שולחנות וכסאות ברחבי העיר לריווח הישיבה של התושבים  .7
 במרחב הציבורי.

 17/12 גבי + עדי

   כללית נפתח בשבוע שעבר ומצטרף למתחם של מכבימתחם  .8

 13/12 סיון + יוסי + עדי הוצאת הודעה לעסקים ופרסום עירוני בנושא הארנונה. –עסקים  .9

פרסום על מתחמי הבדיקות חשוב ביותר. יש להגביר את העברת  .10
 המידע בעניין זה לתושבים.

 13/12 סיון 

כלל יחידות  . האווירהגברת נוכחות בשטח לקראת מזג  .11
 התפעול

14/12 

   להעביר דרך רכבי הרשות. –לתושבים הקלטת מסר  .12

הקורונה עוד אתנו. עלינו להמשיך ולהסביר לתושבים  –הסברה  .13
 בנושא זה.

 שוטף סיון 

14.    

 
 רשם : משה פישמן 


